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Sz. Pan Jerzy Racki 

Radny Miasta Ciechanów 

 

 

Odpowiadając na interpelację dotyczącą niewystarczającej,  zdaniem Pana,  promocji miasta 

wynikającej z braku  punktów sprzedaży gadżetów  nawiązujących do symboliki Ciechanowa  uprzejmie 

informuję,  że nie  widzę  przeszkód,  aby  działalności  takiej podjęło   się któreś                            z 

funkcjonujących na terenie miasta stowarzyszeń lub  przedsiębiorcy prowadzący działalność handlową. 

Dostrzegam w tym możliwość wzbogacenia asortymentu  i pozyskania klientów lub, w przypadku 

stowarzyszeń – dodatkowe źródło pozyskania środków na prowadzenie działalności statutowej.  

Jestem otwarty na współpracę w tym zakresie z twórcami,  przedsiębiorcami  lub 

organizacjami,  oferując pomoc w zakresie np.  wzornictwa, udostępnienia logotypów,  kontaktów z 

dostawcami  czy udostępniania informacji  o  funkcjonowaniu punktu sprzedaży artykułów 

promocyjno-pamiątkarskich.  

 Po realizacji inwestycji, które mają służyć wzrostowi potencjału turystycznego miasta,                        

t.j.: rewitalizacji wieży ciśnień, kamienicy na ul. Warszawskiej oraz  kąpieliska Krubin,   rozważę 

możliwość prowadzenia takiej działalności bezpośrednio przez miasto.  

        Prezydent Miasta  

        /-/ Krzysztof Kosiński 


